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با چه دیدگاهی باید ازدواج کرد؟

یک مشاور خانواده با بیان اینکه میتوان به ازدواج به عنوان یک مدرسه نگاه کرد که قرار است در آن رشد کنیم، گفت:

یک مشاور خانواده با بیان اینکه می توان به ازدواج به عنوان یک مدرسه نگاه کرد که قرار است در آن رشد کنیم، گفت: با این نگاه،
دیگر سختی ها، تعارضات و اختلاف نظرهایی که در زندگی به وجود می آیند، بد نیستند بلکه میوه خوب ازدواج اند که زمینه رشد

انسان را فراهم می کنند.
زهرا السادات پورسیدآقایی در گفت وگو با ایسنا، اظهار کرد: دو نوع نگاه درباره ازدواج می توان داشت. برخی بر پایه غرایز و
عادات ازدواج می کنند؛ یعنی پذیرفته اند که خود را در سطح حیوانات تنزل دهند. شخصی که چنین معنایی برای ازدواج قائل
است هر جا که غرایزش ارضا نشوند یا دچار سختی شود و لذت نبرد آشفته خواهند شد و احساس بدبختی می کند؛ چرا که از
با اولین البته در واقعیت وجود ندارد و طبیعی است که  ازدواج، خوش راحت و بی سختی است که  ازدواج خوب  او  دیدگاه 

ناسازگاری احساس نارضایتی ناامیدی و شکست خواهد کرد.
وی ادامه داد: از دیدگاهی دیگر می توانیم به ازدواج به عنوان یک مدرسه نگاه کنیم که قرار است در آن رشد کنیم و در این رابطه
دو نفره با تعهد و مسئولیت پذیری در کنار همسر هم افزایی داشته باشیم و در مسیر رشد، تعالی، تکامل و خودشکوفایی قرار

گیریم.
این عضو هیات علمی دانشگاه الزهرا تصریح کرد: با این نگاه دیگر سختی ها، تعارضات و اختلاف نظرهایی که در زندگی به وجود

می آیند بد نیستند بلکه میوه خوب ازدواج اند که زمینه رشد انسان را فراهم می کنند.
پورسیدآقایی با بیان اینکه انسانی که باور دارد ازدواج حرکتی به سوی بالندگی است، آغوش خود را به روی سختی ها باز و
ظرفیت لازم را برای مبارزه با آنها در خود ایجاد می کند، تاکید کرد: فرد می آموزد که برای حل مسائل راه حل برد-برد خلق کند و

به همراه همسرش مشکلات را حل کند.
وی معتقد است زمانی که زوجین برای جنگیدن با مشکلات با یکدیگر همسو تلاش می کنند، صمیمیت در رابطه آنها شکل می

گیرد و دلبستگی میانشان تقویت می شود؛ چنین ازدواجی شایسته است که به آن «پیوند مقدس زناشویی» گفته می شود.
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